
  

Protokół nr 8/2014 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego 

w dniu 23 czerwca 2014 r. 
 

 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15
00

 

Miejsce obrad: Siedziba Biura Rady Miejskiej. 

Tematyka komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na LV Sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przebieg Komisji był następujący: 
 

Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski. 

Przewodniczący przywitał Przewodniczącego Rady Miejskiej – Józefa Leszczyka, Burmistrza 

Miasta – Krzysztofa Bagińskiego, Zastępcę Burmistrza – Małgorzatę Stachowiak, Skarbnika 

Miasta – Iwonę Kubiak oraz członków komisji. 

 

Ad2. 
Rozpatrzono i zaopiniowano pozytywnie następujące projekty uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (ulic) w 

Białogardzie, 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 

Przegłosowano: 

za – 4 (jednogłośnie) 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Skarbnik Miasta – powiedziała, że 1.680.465,00 zł jest to kwota dofinansowania 

rewitalizacji terenów przy ul. Dworcowej. 50% tej kwoty stanowią środki unijne, a 

druga połowa to środki własne miasta.  

Przegłosowano: 

za - 4 (jednogłośnie) 

c) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

Skarbnik Miasta – wyjaśniła, że wprowadza się przedsięwzięcie pod nazwą 

Eksploatacja realizowanej inwestycji do przetwarzania odpadów komunalnych z 

terenu miasta Białogard na lata 2017-2020. Planowany łączny limit wydatków to  

kwota 5.579.000,00 zł. W poszczególnych latach wyniesie: w 2017 roku 797.000,00 

zł, w 2018-2020 roku 1.594.000,00 zł. Podane kwoty są szacunkowe i mogą ulec 

zmianie.  

Burmistrz – powiedział, że sprawa wygląda trochę dziwnie, gdyż dokumenty 

strategiczne z Urzędu Marszałkowskiego przypisują miasto do Sianowa.  

Przegłosowano: 

za - 4 (jednogłośnie) 

d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 

2013r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2013, 

Skarbnik Miasta – poinformowała, że jest pozytywna opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Białogard 



  

za 2013 rok przedłożonym przez Burmistrza Białogardu. Dane zawarte w 

opiniowanym sprawozdaniu oraz sprawozdaniach statystycznych nie wykazują 

przekroczenia planowanych wydatków noszącego znamiona naruszenia dyscypliny 

finansów publicznych. 

Przegłosowano: 

za - 5 (jednogłośnie) 

e) absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 

2013. 

Przewodniczący Komisji – powiedział, że na poprzednim posiedzeniu komisja 

wydała pozytywną opinie w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza z tytułu 

wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2013 i powyższy wniosek skierowała do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, która wydała pozytywną opnie w 

sprawie przedłożonego wniosku.  

Przegłosowano: 

za - 4 (jednogłośnie) 

 

Ad3. 
K. Sęk – poinformował, że obiecał Pani Dragańskiej, iż zorganizuje spotkanie z Prezesem 

BTBS sp. z o.o. celem konfrontacji.  

Przewodniczący Komisji – stwierdził, że nie widzi potrzeby zorganizowania takiego 

spotkania, gdyż przedmiotową sprawą komisja zajmowała się dwukrotnie na swych 

posiedzeniach.  

D. Glinka – zapytał, czy może się dowiedzieć, co się dzieje na ul. Moniuszki – Chopina 

przed garażami. 

Burmistrz – odpowiedział, że jest tam realizowany dla mieszkańców wjazd do garaży.  

S. Domański – poprosił o wydłużenie w okresie wakacyjnym otwarcia bramy targowiska 

miejskiego w godz. 21-22. Jest to prośba mieszkańców budynku kolejowego, celem 

umożliwienia im dojścia do ogródków działkowych.  

Burmistrz – odpowiedział, że porozmawia z dzierżawcą targowiska w tej sprawie.  

Przewodniczący Komisji – poruszył sprawę potrzeby naprawy nawierzchni chodnika przy 

ul. Płowieckiej. Jest to postulat mieszkających tam mieszkańców. 

 

Ad4. 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie Komisji zakończono o godz. 15

30
.  

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji: 

 

Andrzej Adamczewski 
 

 

 

Protokółowała: 

D. Holczewska - Szydłowska 

 

 

 

 
 


